



TO / A
W&M APPROVALS DISTRIBUTION LIST
Liste de distribution d'approbation (P&M)

FROM / DE
MANAGER/Gérant
MASS LABORATORY / Laboratoire des masses
LEGAL METROLOGY LABORATORIES/Laboratoires de la métrologie légale - OTTAWA, ONTARIO

SUBJECT / OBJET
NOTICE OF CONDITIONAL APPROVAL S.WA-T4240
Avis d'approbation conditionnelle S.WA-T4240

SECURITY - CLASSIFICATION - DE SÉCURITÉ
OUR FILE/NOTRE RÉFÉRENCE 06922-AP-ML-88-0055
YOUR FILE/VOTRE RÉFÉRENCE
DATE 1990-01-17

Conditional Approval S.WA-T4240 issued to Prairie Systems and Equipment Ltd. on July 6, 1988 has been revoked by the Minister of Consumer and Corporate Affairs Canada effective 1989-12-04 under authority of section 3(2) of the Weights and Measures Act. Accordingly, these portable anhydrous ammonia weighing machines are no longer approved for use in trade and must be marked "NOT LEGAL FOR TRADE" as required by the Weights and Measures Regulations.

L'approbation conditionnelle S.WA-T4240 émise le 6 juillet 1988 à Prairie Systems and Equipment Ltd. a été abrogée par le Ministre de Consommation et Corporations Canada prenant effet le 4 décembre 1989, conformément aux dispositions de l'article 3(2) de la Loi sur les poids et mesures. Par conséquent, les appareils de pesage mobiles pour l'ammoniac anhydre ne sont plus approuvés pour utilisation commerciale et doivent être marqués "NON LÉGALE POUR LE COMMERCE" tel que requis par le Règlement sur les poids et mesures.

Declan McEvoy
Declan McEvoy